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Verzonden: vrijdag 13 november 2020 10:38

Onderwerp: RE: spreeklijnen vaccin retour

Inloop ministerraad ging goed.

+++

De Jonge: moeilijk te zeggen wanneer

heel Nederland is gevaccineerd
Minister De Jonge wil nu nog niet voorspellen hoelang het duurt voordat heel Nederland is ingeént
tegen het coronavirus. Gisteren zeiamanager van het Rijksvaccinatieprogramma
van het RIVM, dat het zeker nog wel een jaar zal kosten voordat iedereen is gevaccineerd.

De Jonge zei vanochtend dat dat zou kunnen, maar dat het heel moeilijk te zeggen is hoelang het

precies wordt. Hij wil alles op alles zetten om zo snel mogelijk te gaan inenten, maar hij benadrukt

dat dat alleen kan als er een veilig en effectief vaccin is.

Hij hoopt dat in de eerste maanden van het jaar een begin kan worden gemaakt met vaccineren,
maar wil daarvoor nog slagen om de arm houden. De minister voegde eraan toe dat er met

verschillende leveranciers afspraken zijn gemaakt over levering van een vaccin. "Maar wanneer

welk vaccin klaar is en voor welke groepen het het beste werkt, is op dit moment moeilijk te

zeggen."

Volgorde van vaccineren

De Jonge noemde een vaccin de belangrijkste troef om uit de coronacrisis te komen, maar hij
onderstreepte dat het kabinet ook inzet op "innovatieve behandelingen" en veel intensiever testen.

Al die dingen samen moeten het perspectief terugbrengen op weer "normaler samenleven".

De minister zei verder dat het kabinet "volop bezig" is met een strategie voor de uitvoering van de
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enorme aantallen vaccinaties. Eind volgende week verwacht hij een advies van de

Gezondheidsraad over de volgorde waarin mensen aan de beurt moeten komen en welke

groepen eventueel voorrang Krijgen.

Verzonden: vrijdag 13 november 2020 08:01

Onderwerp: RE: spreeklijnen vaccin retour

Prima teksten. We zeggen enkele keren dat we in januari maar weinig kunnen enten. Goed om dan ook iets te kunnen

zeggen, immers als Pfizer gaat leveren, komen er voor 5,8 mln mensen vaccins, dat 1s toch niet weimg. Dus dat

toelichten?

Verzonden met BlackBerry Work
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van: ISEEECS CREE visn>

Datum: donderdag 12 nov. 2020 11:11 PM

Onderwerp: FW: spreeklijnen vaccin retour
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